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Schriftelijke vragen 1e burap 2020 

Nr. Fractie  Vraag Antwoord 

1 VVD Verkoop brandweerkazernes 1. Wat is de achterliggende 
oorzaak dat de Kazerne in 
Schaijk meer heeft 
opgeleverd dan de vraagprijs 
en die in Zeeland juist minder 
dan de vraagprijs.  

2. Verkeerde taxatie ? 

Er is geen sprake van een taxatie. 
Aan de voorkant hebben wij de 
opbrengsten  getaxeerd aan de 
hand van de oppervlakten, de 
afschrijvingen en de staat van 
onderhoud. De berekeningen zijn 
destijds opgesteld met de 
gegevens uit de 
huisvestingsplannen. Deze 
berekeningen hebben wij 
meegenomen in de ramingen van 
de begroting. In een later stadium 
zijn de genormeerde bedragen 
van de Veiligheidsregio  bekend 
geworden. De regio hanteerde 
genormeerde bedragen om 
daarmee een gelijk uitgangspunt 
voor de gemeenten te creëren. 
De door de regio genormeerde 
bedragen weken af van de 
bedragen die wij hanteerden.  Dit 
leverde voor Zeeland een nadeel 
op. Bij de kazerne in  Schaijk was 
de regio uitgegaan van een 
verkeerd aantal  m2 en dat 
leverde een voordeel op. 

2 DS97 Thuiswerken Begrijp ik het goed dat er nog 
100.000 Euro nodig is om 

1. Laptops, laptoptassen, 
toetsenborden, muizen en 
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thuiswerken te faciliteren? 
1. Kunt u grofweg aangeven 

waarvoor dit dan is 
(bijvoorbeeld licenties, 
hardware, 
uitbreiding\aanpassing van 
het gemeentelijke netwerk 
enz.)  

2. En wordt en dan ook 
rekening mee gehouden dat 
er apparatuur voor 
medewerkers aangeschaft 
wordt die zij thuis kunnen 
gebruiken? 

3. Verder de vraag of de 
investering die nu wordt 
gedaan alleen tot aan 1-1-
2022 gebruikt kan worden 
(dus een korte afschrijving 
heeft). Of gaan we straks in 
de nieuwe gemeente ook nog 
met de betreffende middelen 
werken? 

schermen. Aanpassen 
vergaderkamers voor digitaal 
vergaderen en extra wifi 
punten. Daarnaast wordt het 
budget ingezet om ervoor te 
zorgen dat medewerkers 
ARBO technisch goed kunnen 
thuiswerken. 

2. Er wordt een “mobiele” 
werkplek gecreëerd. De 
laptops worden op het 
gemeentehuis middels een 
dockingstation gekoppeld aan 
de bestaande schermen, muis 
en toetsenbord. Wanneer de 
medewerker elders moet 
werken (bijvoorbeeld thuis) 
kan deze de laptop 
loskoppelen en meenemen. 

3. De nieuwe middelen worden 
thuis én op kantoor gebruikt. 
Dit wordt ook onderdeel van 
het werkplekconcept voor de 
nieuwe gemeente. De 
materialen worden ook na 1-
1-2022 nog gebruikt. 
Daardoor hoeft de 
investering niet verkort 
afgeschreven te worden én 
dit voorkomt dubbele kosten. 
De oude Thinclients op 
kantoor worden namelijk 
vervangen door de eerder 
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genoemde dockingstations. 
Daarvoor wordt de eerder 
opgevoerde investering 
“Thinclients” ad € 49.000 
ingezet en naar voren 
gehaald. 

3 PL Kosten coronavirus Kosten Coronavirus € 200.000,- 

1. zijn deze gespecificeerd?  

2. Is dit een voorzichtige of 

reële inschatting?  

3. Wat zijn die kosten? Geeft 

een versnipperd beeld.  

4. Met de extra  kosten van  

€ 100.000, wordt dit dus 

totaal  

€ 300.000,-? ( zie ook vraag 

bij programma 9.) 

5. Is er een inschatting wat de 

totale kosten zijn en wat deze 

betekenen voor de financiële 

positie van de gemeente 

Landerd? 

 

6. Is er ook al meer bekend over 

de extra gelden die de 

minister van Binnenlandse 

zaken Ollongren heeft 

toegezegd  aan de 

gemeenten en om welk 

bedrag gaat dit voor de 

gemeente Landerd? 

1. De raming is gebaseerd op 
€ 150.000 interne kosten en 
€ 50.000 externe kosten.  

2. De schattingen worden 
steeds reëler, maar geven 
nog geen volledig beeld. 

3. De werkelijke en al bekende 
uitgaven extern zijn de 
raming van € 50.000 
inmiddels gepasseerd. 
Daarnaast verwachten wij de 
volgende gederfde 
inkomsten: 
- Leges, marktgelden, 

precariobelasting € 6.500 
- Toeristenbelasting PM 

(eventueel ook gevolgen 
voor volgende jaren) 

- Huur sporthallen € 25.000 
Het geraamde budget van 
€ 150.000 voor interne 
kosten is/wordt onder o.a. 
besteed aan aanpassingen in 
software (bijv. Microsoft 
Teams en Zoom), huur (bijv. 
laptops en busjes voor 
buitendienst) en hogere 
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 salariskosten (omdat 
medewerkers meer werken 
of voor inhuur.  
Het thuiswerkbudget van 
€ 100.000 is een reële 
raming. Voor meer informatie 
over de besteding, zie vraag 
1. 

4. Ja dat klopt.  
5. De totale kosten overzien we 

nu nog niet. € 200.000 + 
€ 100.000 voor thuiswerken 
is naar verwachting nodig. 
O.a. bij de gevolgen voor 
gemeenschappelijke 
regelingen en eventuele 
nieuwe landelijke informatie 
zijn nog geen verwachtingen 
te geven. Daarmee is ook de 
financiële positie van onze 
gemeente nog onzeker. 
Gelukkig hebben we wel 
enige ruimte om tegenvallers 
op te vangen. Voor het totale 
risico is € 5 miljoen 
opgenomen in de 
risicoparagraaf van de 
jaarrekening 2019. 

6. Op dit moment is daar nog 
geen duidelijkheid over. Op 
korte termijn verwachten we 
die wel te krijgen. 

4 PL Kosten kunstgras DAW Extra kosten kunstgras DAW 1. De originele raming betreft 
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Programma 5 €65.000,-  

1. hoe kan dat dat er een 

verkeerde inschatting is 

gemaakt en is de afvoer van 

het kunstgras te lang blijven 

liggen waardoor de kosten 

zijn opgelopen?  

 

Extra kosten aanbrengen van 

kantplanken;  

2. in hoeverre speelt  hier, 

gezien vanuit de zorgplicht, of 

er nog risico’s zijn door de 

infillkorrels voor de 

volksgezondheid.  

3. Zijn risico’s in beeld en 

mogelijk uitgesloten? 
 

een in 2010 opgenomen 
bedrag op basis van de 
kosten destijds. Het bedrag is 
tussentijds wel geïndexeerd 
maar de kosten voor 
(milieutechnisch 
verantwoorde) afvoer en 
verwijdering zijn het laatste 
jaar explosief gestegen door 
een tekort aan verwerkers en 
nieuwe inzichten ten aanzien 
van verwerking. Voorbeeld: 
de grassprieten moeten nu 
van de mat verwijderd 
worden en kunnen dan pas 
weer gerecycled worden 
(aangescherpte milieu 
voorschriften).   

2. Het betreft hier enkel een 
voorziening om de infill op 
het veld te houden en niet in 
de vrije natuur te laten 
komen, dit om een 
milieudelict te voorkomen. 
De gebruikte kantplanken zijn 
volledig recyclebaar.  

3. Met vereniging zijn afspraken 
gemaakt over opruimen van 
de huidige infill uit de natuur 
en voorkoming van nieuwe 
verspreiding. Met het 
aanbrengen van de 
kantplanken voor aanvang 
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van het nieuwe seizoen 
voorkomen we een 
milieudelict. 

5 PL Monumentale bomen 
Programma 5 

Project monumentale bomen 

9000 euro;  

1. waarvoor wordt dit bedrag 

specifiek aangewend? 

  

Dit project richt zich op het op 
een duurzame wijze aanplanten 
van de monumentale bomen van 
de toekomst. Iedereen mag zich 
aanmelden voor een toekomstige 
monumentale boom. De locatie 
dient wel aan een aantal 
randvoorwaarden te voldoen 
zodat de boom minimaal 100 jaar 
oud kan worden. Bij deelname 
aan het project stelt de 
perceeleigenaar de ondergrond 
waarop de boom wordt geplant 
(inclusief de benodigde ruimte 
voor de boom om de komende 
100 jaar uit te kunnen groeien tot 
een monumentale boom) 
kosteloos beschikbaar. In ruil 
daarvoor worden de 
voorbereidings- en 
uitvoeringskosten uit het project 
betaald. Voor het project is ook 
een subsidie ontvangen van de 
provincie en het Prins Bernhard 
Cultuurfonds. Er zijn inmiddels 11 
bomen geplant. 

6 PL Onderzoek Phoenix 
Programma 6 

Onderzoek Phoenix 2.0 : 

€75.000,-  

1. nadere specificatie 

Deze raadsvragen hebben de RIB 
hierover gekruist. De RIB gaat in 
op de gestelde vragen en 
verduidelijkt de keuze om dit 
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gevraagd?   

2. Welke burgerinitiatieven 

worden meegenomen en wat 

voor extra kosten brengt dat 

met zich mee? 

bedrag op te nemen voor  dit 
onderwerp. 
 

7 PL Kosten ODBN 
Programma 7 

Stijging kosten ODBN door 

toename af te nemen uren welke 

te maken hebben met 

asbestinventarisatie en toezicht 

asbestsloop.  

1. Is er rekening gehouden met 

of zicht op  onderzoeken die 

aantonen dat asbest een 

minder groot risico oplevert 

voor de volksgezondheid als 

dat was aangenomen?  

2. Welke vooruitzichten zijn 

hierover al bekend? 

De af te nemen uren voor 

toezicht asbestsloop zijn niet 

toegenomen. Wij nemen aan dat 

het om de uren voor beoordeling 

van de 

asbestinventarisatierapporten 

gaat. Die taak hebben we vorig 

jaar bij de ODBN neergelegd. 

Er is geen rekening gehouden 

met- of zicht op onderzoeken die 

aantonen dat asbest een minder 

groot risico oplevert. Door TNO is 

in maart 2019 zo’n rapport 

uitgebracht. Dit rapport heeft 

veel kritiek gekregen en de 

uitkomsten daarvan hebben in 

elk geval niet geleid tot 

aanpassing van de normen en 

regels. Er is niets bekend over 

verdere onderzoeken, besluiten 

oid welke aanleiding kunnen zijn 

voor een andere, minder 

intensieve invulling van de 

asbesttaken  

Wel wordt vanaf mei 2019 door 
het team asbest van de ODBN 
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meer datagericht 
(informatiegestuurd) toezicht 
uitgeoefend. Dit betekent dat 
toetsing en controle diepgaander 
is waar de risico’s hoog zijn en 
minder diepgaand waar de 
risico’s laag zijn. Dat heeft voor 
zover bekend geen relatie met 
het rapport van TNO. Het gaat 
bijvoorbeeld om de omvang van 
het project, de omgeving etc. 

8 PL Personele langdurige uitval 
Programma 9 

1. Is hiervoor een verklaring? 

2. welke acties zijn ondernomen 

om (langdurig) ziekteverzuim 

terug te dringen? 

 

De langdurige uitval van 
medewerkers is één van de 
oorzaken van de behoefte aan 
extra personele capaciteit. 
Achterliggende redenen van die 
uitval zijn divers van aard. 
Lichamelijke ernstige 
ziektebeelden die niet 
werkgerelateerd zijn. En 
psychische klachten. Die zijn 
zelden volledig werkgerelateerd. 
De psychische balans (werk-privé) 
is een voortdurend punt van 
aandacht in de gesprekken die 
leidinggevende voeren met 
medewerkers. 

9 PL Software thuiswerken 
Programma 9 

Wij zien dat er € 32.750,00 voor 

aanschaf software thuiswerken 

wordt uitgegeven, daarnaast 

€100.000,- .   

1. Komen bovengenoemde 

1. Ja. Het bedrag van 100.000 is 
een investering voor 
hardware. Het bedrag van 
32.750,00 is exploitatie voor 
software licenties; 

2. De software betreft de 
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kosten software  er nog extra 

bij?  

2. Worden kosten thuiswerken 

zo € 132.750,--? 

overgang koop licenties naar 
Office365 (E1) abonnement. 
De gemeente heeft nog een 
oude versie van Office 2013. 
Vanwege het licentie model 
van Microsoft mag daarmee 
niet thuisgewerkt worden. 
Vandaar de naam “software 
thuiswerken”. De licenties 
worden echter later dit jaar 
ook ingezet voor de “vaste” 
werkomgeving. Zowel 
Landerd als Uden gaat over 
op Office 365 abonnement 
model. De zakelijke 
kooplicenties worden door 
Microsoft uitgefaseerd. Naar 
verwachting zullen we met 
Uden ook nog naar een hoger 
abonnement (E3) moeten 
komend jaar. Dit zal nog 
meer extra exploitatielasten 
met zich meebrengen. 

10 PL Reserves (pagina 7) Er is een bedrag van  € 156.862,- 

overgeheveld van incidenteel 

naar structureel.  

1. Welke posten dat zijn? Als 

deze structureel worden wat 

zijn dan de consequenties 

voor de meerjarenbegroting? 

2. Zijn de definitieve kosten 

renovatieplannen van 

1. Dat zijn de volgende posten: 

BuurtSportCoach 

ICT 

wegenschaaf 

opleiding raad 

Vervangen speeltoestellen 

uitvoering OV plan 

Update bomenverordening 

Deze zijn van incidenteel 
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sporthal de Eeght al bekend? 

3. Is de begroting al naar voren 

gehaald, zodat ze z.s.m. 

kunnen starten met de 

renovatie? 

 

overgeheveld naar structureel. 
Het gevolg is dat het structurele 
saldo lager wordt. Dit is verwerkt 
in de burap. De bedragen hoeven 
niet voor alle jaren geraamd te 
worden in de 
meerjarenbegroting. Alleen voor 
de jaren waarin deze kosten al 
voorzien zijn en incidenteel 
waren geraamd.  
 
2. In de dagmail van 22 mei staat 
een update over de voortgang 
Sporthal de Eeght. Eind januari 
2020 heeft Antea Group de 
opdracht voor een algehele 
visuele inspectie van de sporthal 
de Eeght afgerond. Hieruit is een 
rapportage meerjaren 
onderhoudsplan opgesteld. De 
meerjaren onderhoudsplanning is 
geactualiseerd en geeft inzicht in 
de kwaliteit en kosten in tijd.  
De planning is om in oktober een 
uitgewerkt plan voor te leggen 
aan de raad. Dit bevat zowel een 
programma van eisen als een 
onderbouwing van de kosten. 
Uitgangspunt bij dit plan is dat 
naast de vereiste cosmetische 
aanpassingen een kwalitatief 
impuls wordt gegeven aan de 
sporthal. Deze samenhang vraagt 
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meer tijd dan in eerste instantie 
beoogt. Indien alle onderwerpen 
voldoende zijn uitgediept zal het 
college via een RIB de raad eerder 
informeren over de gehanteerde 
uitgangspunten en 
uitwerkingsrichting.  
 
3. In de begroting 2020 is € 
200.000 opgenomen als krediet 
voor de renovatie. Daarbij is door 
de raad besloten dat er vooraf 
een voorstel aan de raad moet 
worden voorgelegd. 

     

 


